

Convention of all accessions received and the date of their receipt.

*Article 16.*

After the expiration of three years from the date of its coming into force in accordance with Article 14, the present Convention may be denounced by means of a notification in writing addressed to the Government of the United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland. The denunciation shall take effect in respect of the Government by which it is made three months after the date of its receipt, and will be notified to the Contracting Governments by the Government of the United Kingdom.

In witness whereof the undersigned, duly authorised thereto, have signed the present Convention in a single copy, which shall be deposited in the archives of the Government of the United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland.

Certified copies of the Convention shall be communicated to the signatory and acceding Governments.

Done in London the 23rd day of March, 1937, in the English, French and German languages, all three texts being of equal validity.

For the Government of Belgium:

*H. Baels.*

*G. Gilson.*

For the Government of Denmark:

*P. F. Erichsen.*

For the Government of Germany:

*Ernst Woermann.*

*Alfred Willer.*

adhéré de toutes les adhésions reçues et de la date de leur réception.

*Article 16.*

A l'expiration d'une période de trois années à dater de sa mise en exécution conformément à l'Article 14, la présente Convention pourra être dénoncée sous forme de notification écrite adressée au Gouvernement du Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord. La dénonciation prendra effet vis-à-vis du Gouvernement qui l'a faite trois mois à dater de sa réception, et sera notifiée aux Gouvernements contractants par le Gouvernement du Royaume-Uni.

En foi de quoi les soussignés, dûment autorisés à cette fin, ont signé la présente Convention sur exemplaire unique, lequel sera déposé aux archives du Gouvernement du Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord.

Des copies de la Convention, certifiées conformes, seront communiquées aux Gouvernements signataires et adhérents.

Fait à Londres, le vingt-trois mars, 1937, en langues anglaise, française et allemande; les trois textes seront d'égale valeur.

Pour le Gouvernement de Belgique:

*H. Baels.*

*G. Gilson.*

Pour le Gouvernement de Danemark:

*P. F. Erichsen.*

Pour le Gouvernement d'Allemagne:

*Ernst Woermann.*

*Alfred Willer.*